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Sprawozdanie z działalności Komisji Budżetu, Finansów i Rozwoju 

Gospodarczego Rady Miejskiej w Prudniku za rok 2017. 

 

 

Komisja Budżetu, Finansów i Rozwoju Gospodarczego Rady Miejskiej w Prudniku została 

powołana uchwałą Rady Miejskiej Nr III/4/2014 z dnia 11 grudnia 2014 r. W roku 2017 

Komisja pracowała w następującym składzie: 

1) Zbigniew Kosiński 

2) Alicja Isalska 

3) Jacek Urbański 

4) Josel Czerniak 

5) Ryszard Czeczel 

6) Tomasz Wisła 

7) Edward Mróz 

8) Jan Roszkowski 

9) Renata Alter – Moskwa  

Komisji przewodniczył radny Josel Czerniak. 

W roku 2017 komisja odbyła 12 posiedzeń. 

Średnia frekwencja uczestnictwa radnych w posiedzeniach komisji wyniosła 86 %. 

W trakcie minionego roku komisja zaopiniowała 174 projektów uchwał, w tym jeden 

negatywnie, wobec jednego nie zajęła stanowiska. Komisja szczegółowo analizowała 

sprawozdania oraz informacje z działalności rzeczowej i finansowej jednostek podległych 

gminie oraz sprawozdanie z wykonania budżetu Gminy Prudnik. Ocenie poddała również 

funkcjonowanie programu dot. zwolnień od podatku od nieruchomości stanowiących pomoc 

de minimis dla przedsiębiorców tworzących nowe miejsca pracy. 

Zgodnie z kompetencjami Komisja rozpatrzyła wniosek Zarządu Budynków Komunalnych 

dotyczący umorzenia zaległości czynszowych wraz z odsetkami oraz pozostałymi kosztami 

ubocznymi po śmierci najemców oraz bezskutecznej egzekucji osób spokrewnionych.  

Zgodnie z planem pracy Komisja ze szczególnym uwzględnieniem ich treści rozpatrywała 

informacje i sprawozdania należące do zakresu jej działalności w tym: 

- z działalności jednostek organizacyjnych gminy Prudniki, instytucji kultury oraz 

jednoosobowych Spółek Gminy Prudnik 

- realizację zadań rzeczowych za 2016 
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- wykonanie budżetu za 2016 r. 

- sprawozdanie z wykonania budżetu za I półrocze 2017 

- realizację uchwały w sprawie budżetu obywatelskiego 

Przewodniczący Komisji uczestniczył w spotkaniach  wszystkich przewodniczących komisji  

z Burmistrzem Prudnika. 

 


